

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITÉ DE DSCHANG
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

RECTORAT

CABINET DU RECTEUR

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél./Fax (237) 233 45 13 8 | Website : <http://www.univ-dschang.org>. E-mail: udsrectorat@univ-dschang.org

N/Réf: 913 / 01729 UD's/R/VR-CIE

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

CHANCELLERY

THE VICE-CHANCELLOR'S OFFICE

Dschang, le 09 AVR 20

COMMUNIQUÉ

Le Recteur de l'Université de Dschang informe la communauté universitaire que la Fondation Women for Africa (FMxA), conformément à sa mission de contribuer au développement de l'Afrique par l'impulsion de ses femmes, lance l'appel à candidatures LEARN AFRICA 2024-2025, un programme de bourses d'études pour les étudiantes Africaines souhaitant étudier dans les universités Espagnols.

Pour cette édition, **76 nouvelles bourses de Master et Doctorat** sont offertes sur des sujets innovants tels que l'intelligence artificielle, la biotechnologie, la sécurité alimentaire, la construction durable, etc.

Le délai pour postuler à une bourse est ouvert jusqu'au **17 avril 2024 à 23h59 (Madrid)**. Pour plus d'information relatives à l'appel, ainsi que les étapes à suivre pour demander une bourse, les étudiantes sont invitées à visiter le site web de la Fondation Women for Africa : <https://mujeresporafrica.es/>.



LE RECTEUR / THE VICE-CHANCELLOR

Prof. Roger TSAFACK NANFOSSO

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITE DE DSCHANG

Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

RECTORAT

CABINET DU RECTEUR



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG

Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

CHANCELLERY

THE VICE-CHANCELLOR'S OFFICE

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél./Fax (237) 233 45 13 81 – Website : <http://www.univ-dschang.org>. E-mail: udsrectorat@univ-dschang.org

Dschang, le

09 AVR 2024

N/Réf: 913/01729/UDs/R/VR-CIE

Announcement

The Rector of the University of Dschang informs the university community that the Women for Africa Foundation (FMxA), in line with its mission of contributing to the development of Africa by projecting women, has launched a call for applications for the **LEARN AFRICA 2024-2025**. It is a scholarship programme for African students who wish to study in Spanish Universities.

For this edition, **76 new scholarships in Masters and Ph.D** are offered in innovative fields like artificial intelligence, biotechnology, food safety and sustainable construction, among others.

The deadline to apply for the scholarship is the **17th April 2024 at 11:59 p.m (Madrid time)**. For more information related to the call as well as steps to follow for the application, students are invited to visit the website below of the Foundation for Africa: <https://mujeresporafrika.es/>



LE RECTEUR / THE VICE-CHANCELLOR

Prof. Roger TSAFACK NANFOSSO